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REFERAT 
SKOLEBESTYRELSESMØDE PÅ ROLIGHEDSSKOLEN 

Tirsdag den 18. juni 2024 kl. 16-18   

Forældrerepræsentanter: 
Michael Riber Jørgensen, Peter Musgaard Sauer, Martin Birk Eriksen og Anne Søndergaard  
 
Personale-repræsentanter:  
Susanne Børsting og Pia Vendelbo 
 
Ledelses-repræsentanter: 
Birgit Lundmark Larsen, Gitte Kastholm og Lena Skovborg  
 
Elevråds-repræsentanter:  
Christian Hvass 6.b 
 
Afbud: 
Jonas Heidemann 6.a, Laila Bak, Morten Hvass Markusen og Jesper Kristoffersen 

DAGSORDEN BESLUTNING 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde. Godkendt 

2. 
 
Orientering fra: 

 

 • Formanden  

Kvartalsmøde den 31. maj blev afholdt i Vesløs.  
Skole her var der information om folkeskoleforliget, som 
implementeres i løbet af de kommende år.  

• Der er afsat penge til kompetenceudvikling af 
skolebestyrelser. Det bliver formentlig 
foreningen Skole og forældre, der kommer til at 
stå for kurserne. Datoer er fastsat til den 2 og 3. 
oktober 2024 

• Skolebestyrelsen får ret til at deltage i 
skoleudviklingssamtalerne 

• Der kan komme repræsentanter fra det lokale 
erhvervsliv/foreninger ind i skolebestyrelserne 
fra 26/27 

Oplæg om fondsmidler – man kan godt søge fondsmidler 
også til folkeskoler. 
Proces på specialområdet. Processen er blevet lang - den 
endelige politiske beslutning skal træffes i februar 2025. 

 • Elevråd 

Elevrådet har udarbejdet et årshjul for arbejdet i 
elevrådet med punkter som kommende skoleårs elevråd 
kan arbejde videre med. 
Der har været en sjov ommerafslutning for 
elevrådsmedlemmerne. 
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 • Ledelsen 

Rolighedsafdelingen: 
Der travlhed med planlægningen af det kommende 
skoleår – i denne uge udsendes skemaer til elever. 
I forbindelse med forflyttelsesrunden har 
Rolighedsafdelingen modtaget tre lærere fra andre skoler 
– det er dejligt at se hvordan de allerede har deltaget i 
flere møder på Rolighedsskolen. 
Er er et stillingsopslag i øjeblikket – et barselsvikariat til 
Rolighedsklasserne. 
 
Østermølle: 
Her er også travlhed med planlægningen af kommende 
skoleår - ledelsen laver rammen og personalet udfylder 
indenfor rammen. 
Der er ansat to pædagogmedhjælpere og en pædagog -
alle med start den 1. august 
 
Kantinen: 
Økonomien er ok.  
Renovering af madkundskab og det betyder også en 
renovering af kantinens køkken – lige nu indhentes priser 
og tilbud på renoveringen. 

o  • Rolighedsafdelingen 

Tak og ros fra lærernes TR for, at både skemaer og 
opgaveoversigter er kommet ud i god tid i år. 
Personalefest med deltagelse af 60 medarbejdere – der er 
god stemning og opbakning. 

 • Østermølle 

Der arbejdes på at få dækket skoledagen. 
12 skolestartere og kun 8 forlader skolen. 
Der dannes 10 klasser i kommende skoleår – der starter to 
hele indskolingsklasser med 5 i hver klasse. 

3. 
Fra årshjul:  
Årsberetning fra skolebestyrelsesformanden. 
Udsendt med dagsorden 

Stor ros til skolebestyrelsesformand for i beretningen at 
komme rundt i alle kroge af skolen og i 
bestyrelsesarbejdet. 
Godkendt uden rettelser  

4. 

Fra årshjul:  
Vi lægger sidste hånd på Princip for 
skolefritidsordningens virksomhed. 
Forslag blev udsendt med dagsorden. 

Godkendt. 
Udsendes med referat. 

5. 
Fra årshjul:  
Vi lægger sidste hånd på Princip for inklusion. 
Forslag blev udsendt med dagsorden. 

Godkendt. 
Udsendes med referat. 

6. 
Fra årshjul:  
Budgetopfølgning 

 
Skolen forventer at lande tæt på 0 i resultatet for dette år.  
I øjeblikket bruger vi flere penge på vedligehold end vi har 
fået tildelt – det skyldes især at vi ofte vender med Fælles 
Ejendomsservice, hvem der skal betale. Fælles 
Ejendomsservice varetager vedligehold men ikke 
renovering – det er ofte en vurderingssag hvad der er 
renovering og hvad der er vedligehold.  
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7. 

Skolebestyrelsesvalg 
Status på tilkendegivelser om opstilling 
 

1. Marie Guld - Malthe 1b + Lauge Intro 
2. Simone Majdecki - Clara Intro 
3. Morten - genvalg 
4. Simone Gregersen - Marco Intro 
5. Anders Kjær - Hugo og Bertram Intro 
6. Lars Vanggaard - Jens 1a + Sine RoA 
7. Beate Sternbeck - Hanna ØM 
8. Sup. - Mangler fortsat 
9. Sup. – Mangler fortsat  

 
Tillykke med valget til de nye bestyrelsesmedlemmer. 
Der er dog forsat plads til suppleanter. 

8. 
Fra årshjul: 
Nedslag i resultaterne af Den nationale 
Trivselsmåling 

Rolighedsskolen placerer sig rigtig godt i den Nationale 
Trivselsmåling – både når vi sammenligner os med de 
andre skoler i kommunen og på landsplan. 
Sammenligning med andre skoler i kommunen vedhæftes 
referatet. 

9. 

Fra årshjul: 
Arbejde med Princip for Undervisningens 
organisering 
Det foreløbige forslag udsendes med dagsorden. 
Ikke gennemarbejdede punkter er markeret med 
gult. 

Princippet blev gennemarbejdet og godkendt. 
Udsendes med referatet 

10. Eventuelt 

Der sættes fra personalet i Østermølle spørgsmålstegn 
ved ledelsens beslutning om, at Ungdom i kommende 
skoleår ikke tilbydes lejrskole med to overnatninger på 
Slettestrand. 
Jvf. Principper og politikker for skolebestyrelsen – så kan 
skolen tilbyde lejrskole med to overnatninger. I 
kommende skoleår bliver der i stedet tilbudt en 
overnatning f.eks. på skolen.  Bag ledelsens beslutningen 
er der både økonomiske og pædagogiske overvejelser - 
der er flere elever, der ikke ønsker at deltage, når der 
tilbydes to overnatninger ude af huset.  

11. 
Punkter som den kommende bestyrelse kan 
arbejde med i løbet af kommende skoleår 

Princip for lejrture og ekskursioner. 

   

Dato for næste møde 15. august kl. 16.15-18.15 

  

 


